
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2024-11-11, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande; Henrik O, Eleonor N, Lennart  Z, Leif T, Anna-Karin P, Jonatan H, Per 

N, John H. och Björn Dahlin (adjungerad)  

 

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2024-10-14 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Västerbodarna 1:42. 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

 Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

      -     Skyltar med texten ”Vinterväghålles ej” i   
anslutning till Strandpromenaden, planeras till senare i 
höst 
      -     Brunn på gångväg mellan Kyrkvägen och 
Björkängsvägen tar inte emot vatten. Diskussion med 
Vårgårda Hus pågår. 

- Asfaltering, del av Skogsbacken. 
- Snöröjning och halkbekämpning. 
- Grävning av fiberkabel fram till Bergsjödalsvägen 

19. 

§ 7. Utförda arbeten: - Grävningsarbete i höjd med kyrkvägen 11. 
- Nyligen föll ett dött träd ned på Kyrvägen. 

Eftersom det kan bli fler döda träd som faller ned 
över vägbanan har vi kontaktat berörd 
fastighetsägare och påtala förebyggande åtgärd. 
 

§ 8. Ekonomi: - Skatteverket har signalerat att de kommer kräva 
pengar för moms (ca. 80.000). 

- Vi följer upp budgeten som konstateras ligga i 
balans. 

- Alla medlemmar har betalt in sin medlemsavgift. 
- Kommunen kommer att sänka vägbidraget och i 



den sänkningen ingår också att vi inte får något 
bidrag för skötsel av trottoaren. Frågan om 
framtida skötsel av trottoarer kommer upp på 
föreningens årsmöte i mars 2025. 

§ 9. Övriga frågor: - Det har upptäckts med en sökning på goggles att 
del av Ljungbacken visas som icke bilväg. 

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 9 december klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


